
香港學界體育聯會 
HONG KONG SCHOOLS SPORTS FEDERATION 

 
 
Selection Competition of  1st Asian Schools Cross Country Championships 2011 

第一屆亞洲中學生越野跑錦標賽 – 遴選賽 

[Competition Schedule 比賽程序表] 

 
 

Date  日期 : 7 / 5 / 2011 (Sat 六) 
Time  時間 : 09:30 – 12:00 
Venue 地點 : Aberdeen Reservoir 香港仔水塘 

 

Time 時間 Description 內容 

09:30  Marshalling 運動員報到 

10:00 Briefing of  Girls U16 and collection of  HKSSF Student Registration Card 

女子 U16 組講解及收取學界運動員註冊證 

10:10 Start of  Girls U16 

女子 U16 組比賽開始 

10:10 Briefing of  Girls U18 and collection of  HKSSF Student Registration Card 

女子 U18 組講解及收取學界運動員註冊證 

10:40 Start of  Girls U18 

女子 U18 組比賽開始 

10:40 Briefing of  Boys U18 and collection of  HKSSF Student Registration Card 

男子 U18 組講解及收取學界運動員註冊證 

11:10 Start of  Boys U18 

男子 U18 組比賽開始 

11:10 Briefing of  Boys U16 and collection of  HKSSF Student Registration Card 

男子 U16 組講解及收取學界運動員註冊證 

11:40 Start of  Boys U16 

男子 U16 組比賽開始 

12:00 Briefing: Top 8 athletes of  each event should stay behind for a 45-minutes briefing to 

catch all information for entries / visa application for the Championships. 

各組前 8 名運動員集合及聽講第一屆亞洲中學生越野跑錦標賽詳細資料。 
 


